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ACTA DE L’ASSEMBLEA DEL CEG 

 

Data: dimecres, 08 de juny de 2022 

ORDRE DEL DIA ASSEMBLEA 
  

 

1. Obertura de l’Assemblea a càrrec del president. 

2. Aprovació de l’acta de la darrera Assemblea Extraordinària de 14.12.2021 

3. Informació de memòries d’activitats de les seccions de 2021 

4. Aprovació de tancament de comptes de 2021 

5. Aprovació del pressupost 2022 

6. Acord de l’Assemblea de formar part de l’Associació d’Entitats que formen part de Vil·la Urània. 

7. Modificació (temporal) del cobrament de les quotes d’associats. 

8. Informacions diverses 

9. Torn obert de paraules. 

 

Assistents:  

De 858 socis de ple dret, n’hi assisteixen 29 de presencials i 15 de connectats telemàticament.  

Inici: A les 18,08 hores 

Lloc: Sala d’actes del CEG 

Laura Oliveras (LO) i Meri Martorell s’ocupen de muntar la plataforma tècnica i virtual perquè els socis que 

es connectin telemàticament puguin seguir l’Assemblea i participar-hi. 

1. Obertura de l’Assemblea a càrrec del President. 
- JLL obre l’Assemblea i destaca que no se sent còmode assegut al darrere de la taula i els 

socis a l’altra banda. Pensa que el Club el fem entre totes i tots i tothom hi fa falta. 

- Diu que, en aquest any del Centenari i després del sotrac de la pandèmia, tornem a pensar 

en activitats a la natura. 

- Confia que l’Assemblea sigui dinàmica i agraeix a tothom l’assistència. 

 

2.- Aprovació de l’acta de la darrera Assemblea Extraordinària de 14.12.2021 

- JLL demana si algú té algun comentari a fer. Ni assistents presencials ni connectats hi aporten res. 

- Fem la votació per aprovar l’acta esmentada (24 assistents presencials i 1 assistent telemàtic): 
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o Vots a favor: 23 (92%) 

o Vots en contra: 0 

o Abstencions: 2 (8%) 

 

3- Informació de memòries d’activitats de les seccions de 2021 

- JLL explica que en l’Assemblea de 2021 vam acordar de no presentar les memòries en la mateixa 

Assemblea perquè s’allarga molt. Per això les hem enviat virtualment perquè tothom tingui 

constància del que fan les diferents seccions. 

- El CEG està ben viu, malgrat els incondicionals. A poc a poc, anem reprenent la normalitat. 

 

4. Resum de dades de socis 

-   JLL exposa que, en data 31 de desembre de 2021, el nombre de socis era de 1.130. 

  Ara superem els 1.200. Setmanalment, s’hi afegeixen socis. Sembla que la descoberta de la natura 

fa que la gent s’acosti als clubs de referència. 

  El fet de reduir la quota del soci virtual ha servit per competir amb clubs virtuals i perquè la gent 

que no marxa fora pugui mantenir el lligam amb el CEG.. 

  Hi ha augment de socis menors d’edat (Agrupament, Famílies i al GEDE). 

  Hi ha un 12% de socis irregulars que després explicarem a quins criteris responen. 

  Josep Palomar (JP) ens fa veure que les xifres relatives i les absolutes no diuen el mateix. 

  LO ho revisa i esmena la informació. 

5.Aprovació del tancament comptes de 2021 

 MO explica que el saldo de tresoreria ha disminuït per pèrdues. 

- Hem comptat com a subvenció algunes quotes de socis que han al·legat problemes per pagar. 

- Vam obtenir un ajut de la Generalitat de 5.000€ com a entitat que promou la cultura catalana. 

- Un altre ajut extraordinari per suspensió i tancament d’instal·lació per la Covid 19 (pel rocòdrom i 

pel refugi). Es tracta d’una convocatòria ajustada a metres quadrats i fou menor que l’any 2020). 

- Disposem d’uns diners del CMSM (3.093,16€) que haurem d’invertir quan es faci el curs. 

- No havíem pressupostat compres i n’hi ha hagut per un import de 5.186,85€. 

- Les despeses financeres solen provenir de devolucions. 

- Hem aconseguit que Caixabank ens redueixi les comissions i el preu de les transferències a altres 

entitats. 

- Vam comprar més medalles que altres anys perquè no havíem pogut celebrar la Diada 2021 i les 

hem lliurat enguany amb les del 2022. 

- Hem gastat molt més en gas, llum i telèfon. Ja hem canviat de distribuïdora de gas (Catgas) i ara 

ens queda veure com podem fer més sostenible la telefonia. 

- Felip Cabrera (FC) demana què consumim de gas. 

- MO diu que tenim calefacció i la caldera és molt vella. 
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- MO també diu que hi ha hagut una derrama pel refugi de La Molina per obres a la teulada. També 

hi ha hagut una gestió intensa amb l’Ajuntament per la retirada d’una tanca, anys enrere. 

- Quant a personal, el que més ha variat són els serveis d’assessoria (informàtica, l’arquitecte 

guanyador del projecte de reforma). 

- Quant a neteja, hem rescindit el contracte amb l’empresa i en Cristian Parra s’ocupa de la neteja 

general de l’estatge. Vam fer venir un servei de neteja general del refugi de La Molina, quan vam 

reobrir-lo després del tancament per la pandèmia. 

- El calendari 2022 no estava pressupostat i l’hem comptabilitzat com a element de Centenari. 

- Una part de les despeses de Secretaria, s’imputa a la Mm. 

- Hem comprat un escàner per digitalitzar tots els butlletins i revistes. Ja està acabada, aquesta tasca.  

- Voldríem continuar escanejant documentació variada (escriptures i altres documents de l’arxiu). 

- Josep Roca (JR) està d’acord amb l’ajut de les noves tecnologies per tot el que aporten (fa referència 

al valor de l’opció del soci virtual). Amb tot, considera que cal mantenir la petjada impresa de les 

activitats (Butlletí i Mai Enrera). Diu que no sabem quin daltabaix hi pot haver i, en l’horitzó dels 

propers 100 anys, és important el fet tangible. 

- JA li diu que li respondrà al torn obert de paraules. 

- MO continua, dient que vam haver de cancel·lar algunes activitats de les seccions. Tot i comptar 

amb més ingressos i més activitats, tenim un dèficit de 18.584,49€. 

- Josep Pérez (JPe) proposa d’incloure, separadament, els ingressos de quotes i els de gestió per 

veure en què gastem o ingressem més. 

- MO pren nota de l’aportació. 

- MO presenta els diferents saldos dels comptes bancaris i diu que, en dipòsits, tenim més o menys 

el mateix. Comparteix que es planteja si és bo tenir més de 100.000€ en una mateixa entitat, 

comptant que és el màxim que garanteixen. Confia que no hi hagi cap daltabaix. 

- MO demana si algú vol algun aclariment. 

- Ricard Martínez (RM) demana d’on hem tret el dèficit perquè, entre el saldo de 2020 (358.825€) i 

el de 2021 (354.955€) no surten els 18.000€ de dèficit. 

- MO diu que hi ha conceptes (com la dotació per amortitzacions) que no es reflexen al saldo bancari. 

- JPe ho explica detalladament. 

- MO afegeix que hi ha ingressos (subvencions) que ens arriben com a material i no en efectiu, però 

les comptabilitza. 

- Josep Palomar (JPa) demana si aquest dèficit és puntual o si preveiem que es perllongui. 

- JLL diu que la situació dels dos darrers anys ha estat molt difícil i diu que és una sort que teníem un 

coixí.  Avança que el 2022 també serà deficitari pel Centenari, però pensem que val la pena celebrar-

ho bé. 

- Eli Cornadó (EC) proposa conciliar la despesa comptable i la de Caixa. 

- MO pren nota. 

- Natàlia Llàcer (Nll) demana quan iniciarem la despesa de les obres. 
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- JLL diu que aquest any no creu que tinguem despeses per aquest concepte, per com van els tràmits 

burocràtics. 

- NLl suggereix posar-ho en un dipòsit, encara que sigui per obtenir-ne poc rendiment. Sense risc, 

però l’import és alt i alguna cosa podem obtenir. 

- JLL diu que hem estat mirant opcions i hem negociat les comissions altes (Caixa d’Enginyers) que 

no han fructificat. Diu que si algú té alguna idea serà benvinguda. L’únic que hem obtingut és una 

rebaixa en les comissions de manteniment a Caixabank. 

- Fede Lanzaco (FL) diu que els bancs no donen res. Hem de tenir els diners per a les obres, per a 

oferir serveis a la gent. 

- Els plans de pensions baixen tots. La situació està malament. 

- MO diu que, de totes les alternatives que vam mirar, la banca ètica demana diners per entrar-hi i 

vam decidir quedar-nos quiets. 

- Miquel Fernández (MF) diu que, a la FEEC, van estudiar opcions de diferents bancs i cap dona res. 

Caixa de Guissona demana comissions més baixes, però només disposa de tres oficines presencials, 

a Catalunya. Diu que ara necessitem els diners i no tocaria res fins després de l’estiu, com a mínim. 

- Elisa Gorrochado (EG) diu que, amb la inflació, els diners que no es mouen perden molt de valor. 

Caldria trobar l’equilibri per perdre el mínim. 

- Miquel Fernàndez (MFe) diu que no és la nostra feina. Ha treballat 40 anys a la banca i és complex. 

- MO diu que els qui hi som no saberm moure-ho bé. Si algú s’hi afegeix i se’n fa responsable en 

podem parlar. 

- JLL diu que també cal pensar que juguem amb els diners de tots els socis. 

- Miquel Fabró (MFa) diu que no ho faria. Si pugen els tipus d’interès podem plantejar-nos-ho. 

- MFe diu que, com a soci, no autoritza la Junta a fer cap dipòsit amb risc. 

- NLl diu que ella no pretenia assumir cap risc. Coneix un expert i, si volguéssim, podríem demanar-

li una proposta. Potser després de l’estiu hi hagi novetats. 

- Tirem endavant la votació per aprovar el tancament de comptes (28 assistents presencials i 11 

assistents telemàtics): 

o Vots a favor: 31 (96,88%) 

o Vots en contra: 0 

o Vots en blanc: 1 (3,12%) 

o Abstencions: 7 (17,95%) 

 

6- Aprovació del pressupost 2022 

- MO agraeix l’aprovació dels comptes de 2021. 

- Explica que vam enviar el pressupost 2022 amb la convocatòria perquè tothom l’hagi pogut 

conèixer prèviament. 

- En fa uns quants comentaris: 

- Quant a quotes de socis, n’hem pressupostat un xic més. 

- Hem demanat subvenció a l’Ajuntament de Barcelona per la Setmana de la Muntanya. 
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- Per ara, les subvencions estan sol·licitades i l’única que han atorgat (el 50%) és la de la Setmana de 

la Muntanya (50%). 

- La setmana vinent s’obre el termini per demanar ajut com a entitat que fomenta la llengua catalana 

(Generalitat de Catalunya). 

- La Mm torna al total de participants i això suposarà una entrada important de recursos. 

- Globalment, la previsió d’ingressos és el doble que al 2021. 

- Quant a despeses, hem augmentat força la despesa de llum i de gas. 

- Hem previst pagar la benzina de qui coordini activitats del Centenari. 

- Les despeses de Secretaria s’imputen en un 70% al Club i en un 30% a la Mm). 

- La neteja no suposa un contracte amb cap empresa. 

- Els serveis de la Meri de Secretaria es comptabilitzen a l’apartat de serveis d’assessoria. 

- JPe diu que els ingressos per activitats de seccions són menors que les despeses. Demana si és 

perquè són deficitàries. 

- MO diu que, segons els pressupostos que ens han enviat les seccions, n’hi ha una que és deficitària. 

- JLL diu que el Club mou interessos diferents i uns generen més ingressos que d’altres. 

- MO diu que aquesta secció ha previst subvencionar els seus socis pel Centenari. 

- MF demana de quina secció es tracta. 

- MO diu que és Muntanya. 

- JR diu que hem dit que la caldera està feble. Demana si podem preveure aquesta despesa, tot i les 

obres. 

- JLL diu que, la darrera vegada, la reparació era d’uns 400€. Vam considerar que, amb la reforma, 

podíem estudiar altres maneres d’escalfar l’estatge. 

- Jordi Colomer (JC) veu molt optimista, el pressupost, sobretot pel que fa a les subvencions. Sol sortir 

malament, si no està molt parlat. Si les despeses són reals, si falten subvencions, el dèficit serà més 

alt. Proposa d’apujar el preu de la Mm, una idea ja plantejada al 2019, quan va assumir-ne la 

direcció. Planteja com tenim de parlada la fiabilitat de les subvencions. 

- JLL diu que és un pressupost. En alguns casos, tenim un xic parlat el que podem o tenir i en d’altres 

no.  

- MO diu que les subvencions d’entitats privades es poden parlar, però les públiques són de 

concurrència pública i les subvencions directes són excepcionals. 

- Hi ha moltes entitats centenàries (afortunadament) i això fa que no donin gaires subvencions 

directes, si no generes alguna activitat molt especial. 

- És optimista, però hi compta. 

- EC diu que les despeses de personal són molt altes. Demana qui treballa per al Club. 

- JLL diu que Josep Perea, a l’àrea d’Administració, Laura Oliveras i Meri Martorell, a Comunicació i 

Pilar Ventreo (a Comptabilitat). 

- Diu que vam valorar que, pel volum de socis i per l’embaràs de la Laura, valia la pena que 

coincidissin un temps la Laura i la Meri. Alhora, les tasques d’administració i de comunicació del 

CEG han augmentat molt.  
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- El Cristian, d’altra banda, ens ha suposat un estalvi. 

- EC diu que feia temps que no venia al Club i li ha sobtat veure-hi tanta gent, a Secretaria. 

- Demana, també, si modificarem les quotes. 

- JLL diu que això li ho respondrem més tard, al punt corresponent de l’ordre del dia. 

- MFe diu que veu que la despesa de la Meri és en un espai que no és el del personal. 

- De totes maneres, també diu que això és un pressupost que caldrà ajustar segons com vagi l’any. 

- MO li dona la raó. Quant al personal, hi ha qui té un contracte (Josep Perea, Laura Oliveras i Cristian 

Parra a mitja jornada i la Meri Martorell i la Pilar Venteo passen full d’hores (apartat d’assessoria). 

- MFe diu que ja ho veu clar. 

- MO diu que a Assessoria hi ha més despeses (assessor fiscal, Fundesplai, contracte de serveis i 

d’assetjament sexual). 

- El pressupost està tancat a balanç 0. 

- MO diu que no ha esmentat que hem rebut un ajut de la Fundació Catalana de l’Esport. Han assumit 

una factura de 3.000€ de samarretes del Centenari. 

- Ho havia negociat en Francesc Sanahuja i li ho agraïm molt. 

- MO mostra, també, despeses que tenim previstes (un detector d’oxigen i una escala electron per 

al GIE i un desfribil·lador portàtil per al Club).Caldria preveure una formació específica per fer-lo 

anar  El vam comprar a bon preu, gràcies a les negociacions que van fer des de la FEEC. 

- Manel Castelló (MC) diu que aquestes adquisicions suposen un manteniment anual. 

- MO diu que cal la formació per saber què suposen. 

- JLL diu que vam pensar que el desfibril·lador pot salvar vides i és a la disposició de tothom. 

- JP demana si, al pressupost, hi ha despeses per a la reforma. 

- JLL diu que no. Després explicarem en quin punt del procés està aquest tema. 

- MFe diu que, si ha despesa prevista per a la seu, aniria a l’immobilitzat i no cal incloure-ho al 

pressupost. 

- Fem la votació per aprovar el pressupost 2022: (28 assistents presencials i 11 assistents telemàtics): 

o Vots a favor: 32 (94,12%) 

o Vots en contra: 0 

o Vots en blanc: 5,88% 

o Abstencions: 8 (19,05%) 

- JLL dona el resultat de la votació i agraeix les aportacions. 

- Susana Trujillo (ST) diu que no sap si el seu vot ha quedat recollit. 

- És a favor i l’afegim. 

 

7- Acord de l’Assemblea de formar part de la Federació d’Entitats que formen part de Vil·la Urània. 

- JLL explica que, al barri del Farró, hi ha el Centre Cívic Vil·la Urània. Fer ús de les instal·lacions, fins 

ara, ha suposat un cost que podem reduir. 

- En Ricard Martínez ens va posar en contacte amb ells. En un canvi de direcció ens van comunicar 

que no formàvem part de la Federació d’entitats de Vila·la Urània. 
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- IT exposa que, per ser-ne membres, ens han demanat uns requisits que són: 

o Acordar en Assemblea de socis que el CEG vol formar part de l’esmentada Federació. 

o Designar la/les persones encarregades de representar l’entitat i donar-los el seu mòbil, com 

a persona de contacte per intercanviar informació. La nostra proposta és que sigui en Josep 

Perea, responsable de l’àrea d’Administració i que, de fet, ja exerceix aquesta tasca 

actualment, tal com ho fa a la comunitat de veïns del Passatge Mulet. 

o Presentar-los un certificat, signat per la secretària del CEG i amb el vistiplau del president.  

- Es reuneixen un parell de vegades l’any i per mail van enviant informació sobre la gestió de l’entitat. 

- No hi ha cap quota puntual ni anual que haguem de pagar. 

- JPa demana si no pot generar cap conflicte entre els barris de Gràcia i de Sant Gervasi. 

- JLL diu que a nosaltres ens suposa, tècnicament, doble feina, estar bé a tot arreu, però conflictes 

no en tenim. 

- Passem a fer la votació d’aquest acord (28 assistents presencials i 15 assistents telemàtics): 

o Vots a favor: 33 (97.06%) 

o Vots en contra: 1 

o Vots en blanc (2,94%) 

o Abstencions: 9 (20,93%) 

- JLL dona  el resultat de la votació i comunica l’acord de pertànyer a la Federació Vil·la Urània. 

 

8- Modificació del cobrament de les quotes d’associats. 

- JLL exposa com, quan l’equip que formem la Coordinadora ens vam fer càrrec del rumb del Club, 

vam preveure que ajornar el cobrament de la quota a principis de març, faria menys feixuc el 

pagament de la targeta federativa i la quota el mateix mes de gener. 

- Hem inclòs aquest punt perquè ens arriba de diferents seccions que hi ha picaresca, per part 

d’algunes persones. Hi ha seccions que ofereixen descomptes en cursos si tens la targeta. La gent 

se la treu i després no paguen la quota. És a dir, aprofiten uns serveis del Club. Paguen justos per 

pecadors. 

- Ho hem debatut al Consell. Ens sap greu, però hem acordat que no gestionarem la targeta 

federativa, si hom no paga la quota anual. 

- Havia estat pensat amb bona fe i per facilitar els pagaments als socis, però la situació actual és 

aquesta i ja se n’han produït uns quants casos. 

- Qui es federi al mes de desembre haurà de pagar, al mateix moment, la quota de l’any següent i, si 

no, cobrarem la quota al gener. 

- RM demana si els qui no paguen són els socis nous. 

- JLL diu que hi ha de tot. 

- JC diu que hi ha entitats, a Sants, que quan et fas soci ja pagues la quota. 

- RM diu que veu un problema en la gestió de Secretaria: als qui es federin, els hauran de donar de 

baixa del rebut de la quota. Per la seva experiència, solen ser els socis nous que s’apunten a una 

activitat i després desapareixen. 
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- Hi ha pocs socis amb antiguitat que deixin de pagar. Amb la feinada que hi ha a Secretaria al 

desembre, pensa que es complica molt la gestió. 

- JA proposa de provar-ho i contrastar-ho. 

- RM proposa de passar el rebut al desembre per a tots els socis. 

- EG pensa el mateix. 

- Joan Anton Molinos (JAM) pregunta si, en estar vinculada la targeta federativa al Club, en cas 

d’estar de baixa com a soci, seria vàlida. 

- JLL diu que el Club té 10 dies per poder actuar i donar-ho a conèixer. És complicat. 

- EC proposa passar el rebut a principis de novembre perquè evitem que hi hagi els 56 dies de marge 

per retornar el rebut. 

- Hermínia Martínez (HM) diu que li sobta perquè els nous socis paguen la quota anual quan es 

federen. 

- Josep Perea (JPer) diu que se sol tractar de socis donats d’alta l’any anterior. 

- JPa diu que, en un altre centre, t’envien un mail d’avís que et passaran un rebut  i et pregunten si 

et vols federar. 

- JPer diu que poca gent respon. 

- JPa diu que, potser, generem un problema comptable. 

- MO diu que poden ser uns ingressos avançats. 

- JLL recull les diferents opcions i diu que les propostes que hem fet són:  

o Finals de novembre 

o 15 de desembre 

o Cobrar-ho tot junt. 

- JPe diu que millor separar-ho perquè no sabem quina modalitat d’assegurança volem. 

- (ST) diu que, aproximadament, abans del 15 de desembre la Federació ja publica modalitats i preus. 

- JLL proposa fer la votació sobre la modificació en el cobrament de quotes de socis (Esteu d’acord 

amb la modificació de quotes?): 

o A favor: 35 (100%) 

o En contra: 0 

o Abstencions: 0 

- Rafel Saperes pregunta si no es podrien modificar els dies per poder retornar el rebut. 

- JLL li diu que això ho marca la llei 

- JLL proposa una altra votació sobre el mes de cobrament de la quota (finals de novembre vers 

mitjan desembre): 

- S’aprova per majoria de cobrar a mitjan desembre, en aquest proper exercici i a veure com va. 

- MO demana si algú sap com aconseguir cobrar rebuts retornats. Hi ha molta gestió al darrere. 

- MC proposa de demanar un petit dipòsit quan donem d’alta els socis i retornar-ho al cap d’uns 

anys. 

- RM pensa que el més eficaç seria el control social des de les seccions. 

- JPer diu que ja avisa les seccions si tenen socis que no paguen. 
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9- Informacions diverses 

- Reforma 

- JLL explica que vam presentar un avantprojecte. Es van reunir amb la Sra. Neus Aleu (cap de 

Departament de Planejament Derivat de l’Ajuntament de Barcelona). Va dir que, potser, no caldria 

un canvi de pla especial. Que amb un informe del Departament de Planejament, sobre fonaments 

històrics, ho podrien gestionar. Va ser cordial i es fa fer càrrec de la situació. 

- Va haver-hi una reunió amb un arquitecte de Patrimoni. La havíem fet arribar el projecte guanyador 

que respecta els elements històrics (façanes) i, al cap d’un mes, es van trobar amb el cap de 

Patrimoni, el cap de Llicències de Patrimoni, l’Ima Montero, l’arquitecte guanyador i JLL. Fou una 

reunió molt dura perquè diuen que desvirtuem  el concepte de vivenda, encara que respectem els 

elements històrics. Es van quedar molts sorpresos perquè sempre hem dit que el nostre projecte 

és per a una seu social i no pas per a un habitatge. 

- El cap de Llicències diu que, si el Departament de Planejament fa un informe positiu sobre l’ús de 

les golfes, ho acceptarien. 

- Han demanat una nova proposta. Ja han parlat amb l’arquitecte guanyador, han enviat el nou 

document a Planejament, però no tenim resposta. 

- JLL li ha demanat a Ima Montero si creu que podríem arribar a presentar la sol·licitud de llicència 

abans de l’estiu i l’Ima diu que si és a finals d’any ja serà molt aviat. 

- És una negociació dura, paral·lela al Centenari. 

- RM diu que, quan intervé Patrimoni, és així, per mandat d’Urbanisme. Cal desmentir aquests 

arguments. Fins que no hi hagi un Pla Especial presentat no es mouran. 

- Proposa d’anar a la propera reunió, ja que coneix “la casa” per dins (Ajuntament de Barcelona). 

- Considera que caldria que entréssim la sol·licitud de Pla Especial. 

- JLL li agraeix la informació i el convida a la propera reunió. 

- RM comenta que un grup de Btt han anat a Prades i han estat allotjats al Refugi de l’Albiol. Eren els 

primers clients i és una zona amb opcions per a tothom. 

- JLL li ho agraeix. 

- JLL comenta que, en la darrera reunió anual de la FEEC, s’ha acordat un conveni amb les Federacions 

de Navarra, Astúries i Aragó, al marge de la FEDME. Segurament, a partir de l’any vinent, hi haurà 

aquestes habilitacions per un preu molt baix. Estan mirant de fer acords amb altres països. 

- Jordi Colomer (JC) diu que això no té res a veure amb la UIAA. No és una qüestió estatal. 

 

10- Torn obert de paraules 

- JA s’adreça a Josep Roca, sobre l’aportació que ha fet a les publicacions impreses. Parteix de l’acord 

que el paper és prioritari, fins que no es pugui demostrar que el núvol té una permanència. Quan 

va escanejar tots els butlletins i revistes va adonar-se que hi ha èpoques de més o de menys 

publicacions. 
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- Ara la gent escriu poc. Amb la pandèmia, vam reduir publicacions, per despesa i per manca de 

textos, però, realment, el paper continua essent prioritari, per a nosaltres. 

- JA, en resposta al comentari de JPa, diu que, en el 50è aniversari del Club, van passar una derrama 

a socis i famílies per poder fer una celebració digna. Ara, en plantejar-nos el Centenari, vam 

qüestionar-nos d’on trauríem els diners.. La Flama ha rebut subvenció, però l’import gastat puja 

molt més. Les seccions demanen amb què poden comptar i nosaltres no sabem què rebrem. Al 

final, vam acordar que oferiríem 20.000€ a les seccions, però el cost supera els 46.000€. 

- JP diu que no es referia ben bé a això. 

- MO agraeix la tasca feta a tothom que ha participat en els actes de la Flama i, especialment, a Toni 

Mas la coordinació general. 

- JAM agraeix molt la feina que fa la Junta del Club, especialment la de MO amb qui té diferències. 

- Demana com té previst enfocar el Club la inclusivitat i si preveu una formació. 

- JLL li diu que estem començant aquest camí. Hem contactat amb la FEEC i anem explorant vies per 

avançar. Hi ha una sòcia interessada a Senders i, al GEDE, han previst una jornada al rocòdrom. La 

Mm2022 serà un xic inclusiva. Anem fent petits tastets. 

- JAM pregunta si, en el cas que vinguin més persones que necessitin ajuda, si les podrem incloure? 

- JLL diu que sí. Com a societat madura, ho considerarem en la mesura de les nostres possibilitats. La 

Setmana de la Muntanya inclou aquest aspecte. Hem generat, també, el Racó dels Anys on els 

veterans del Club es troben i recuperen experiències. Tot això també és caminar cap a la inclusivitat. 

- JAM diu que voldria comentar un acord de la Junta de Senders. Han anul·lat la sortida dels dijous 

(ell s’encarregava de repetir la dels dimecres). Ha enviat una carta a la Coordinadora i li han respost, 

però Senders no li n’ha dit res. 

- Des de Secretaria van informar que els dijous hi havia activitat i ara no es fa, la qual cosa pot generar 

baixes. 

- JLL diu que, en pandèmia, es van duplicar sortides per fer grups més reduïts. Des de la Coordinadora 

ens sembla molt bé que les seccions dinamitzin activitats i no ens oposarem a res. El que decideixi 

la secció ens semblarà bé. Si no, seria una intromissió. 

- JAM pregunta per què no pot repetir la sortida. 

- MF diu que la pot repetir, però, si és amb el paraigua de la Junta de Senders, cal parlar-ho amb ells.  

- JAM diu que no li han donat cap raó per a la decisió. Tampoc ho han plantejat als socis. 

- Felip Cabrera (FC) diu que, la posició de la Junta no ha canviat. La sortida dels dijous apareix quan 

hi ha les limitacions per la pandèmia. En JAM es va oferir a coordinar-les. 

- Pensa que no ho han de consultar als socis. El compromís el té la Junta que preparar les activitats i 

més ara durant el Centenari, que hi ha molta més feina i hi han de dedicar força més temps. Ningú 

es vol responsabilitzar d’organitzar això, encara que els socis de Senders puguin organitzar-ho pel 

seu compte. Temps enrere, els socis preparaven sortides i ara sembla que siguem un club de 

serveis. No veuen adient repetir la sortida dels dimecres sense que ningú de la Junta ho vulgui 

organitzar. Els sembla bé que es faci la sortida, però no des de la secció, per motius de 

responsabilitat. 
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- JLL diu que, realment, hi ha un perfil d’usuari que pensa que això funciona com un gimnàs. Hi ha 

qui s’està cremant per la feina que li recau i, d’altres, no col·laboren. 

- JA diu que cremar juntes de seccions és un mal negoci. 

- Des dels mateixos socis, cal estendre el concepte de soci participatiu. 

- Quan, l’any 1993, el GEDE va fer figa, ell trucava personalment a molts companys a casa per trobar-

se a Montserrat. I s’ha mantingut el vincle. No hi havia cobertura legal ni social del Club. 

- FC diu que està disposat a parlar, tranquil·lament, amb JAM per evitar conflictes. 

- RM, quant al tema de les publicacions impreses, no està en contra del paper. Anys enrere, hi havia 

molta lletra i poca imatge. Ara és a l’inrevés. Podem publicar en paper i, alhora, incloure informació 

digital (als blocs, hi ha molta informació per recuperar activitats i treure’n un profit pràctic, 

individual i col·lectiu. 

- JR diu que és fantàstic seguir el que fan els qui fan més activitat. 

- Proposa una xerrada sobre Ramon Margalef (pare de l’ecologia) i remarca la importància del que 

ha comentat RM sobre la gestió amb Patrimoni. 

- Som irreductibles perquè estimar no té límit: estimem la natura i necessitem un estatge en 

condicions. Per adquirir l’immoble on som ara, la gent va posar diners, se sortejaven bonus i poden 

sorgir més idees. S’adreça a Montse Olivella com a tresorera. 

- JLL li agraeix les paraules. 

- ST diu que la propera setmana hi ha ponències (Jornades de Prevenció i de Seguretat). Demana si 

hi podria haver un enllaç per connectar-s’hi virtualment, per als qui no hi poden ser presencialment. 

- JLL agraeix la implicació de tothom al Centenari. Inicialment, no sabíem com aniria, però hi ha hagut 

una bona resposta i els actes són de gran qualitat i molt nombrosos. 

- El Club està molt viu. Som un Club amb un cor immens i això es veu en tot aquest debat. 

- Gràcies a totes i tots i Mai Enrera! 

*** No hem comptabilitzat en els recomptes anteriors els vots telemàtics del xat, 

tal com vam avisar. 

 

Final: 20,30h 

 

 

 

Jose Francisco Lloret Moreno    Imma Tejero Cullell 

 President del CEG      Secretària del CEG 
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